
 

Voel skole 

Dagsorden  
Skolebestyrelsesmøde d. 25. sept. 2019. kl. 19.00 – 22.00 
Kommende møder: 29/10, 5/12, 13/1, 25/2, 18/3, 23/4, 16/5 

 Aktuelt:
  

Referat: 

Pkt. 1 
19.00- 
19.30 

Meddelelser 
 

Fra ledelsen: 
Orientering om 
personalesituationen 
Pædagogiske dage: skole 
og SFO ”lukker” fredag 
d.22/11 kl.12.00. 
Flytning af 
bestyrelsesmødet d.18/2 
til d.25/2 2020? 
Fra formanden: 
 
Fra 
undervisning/fritidsdel: 
 

Øvrige meddelelser: 
 
 

 
 
Orientering omkring ansættelse af Jannie og vikardækning 
ifm. sygemelding. 
 
Forældre orienteres snarest ang. d.22/11 
 
Flytningen godkendt. 
 
 
 
Der har været afholdt forældremøde i indskolingen efter 
nyere model. Generelt var der positive tilbagemeldinger på 
måden at gøre det på. 1.kl. kunne have brugt mere tid. Der 
var god tilmelding. 
 
Efter efterårsferien begynder der trivselsgrupper på skolen. I 
samarbejde med Selvhjælp Silkeborg er der opstart med 
1.gruppe omkring skilsmisse. Det er Mette Schnedler som 
står for det, sammen med en frivillig fra Selvhjælp Silkeborg. 
 
Motionsdag lige om lidt. I år er det 6.kl. piger der står for 
opvarmningen. 
 
Dags dato var der koncert i indskolingen med Flensborg 
Vendt duo. Det var en fantastisk koncert som fangede 
børnene. 
 
 

Pkt. 2 
19.30 – 
20.00 
 

Besparelser i 
indeværende år. 
Omfang og udmøntning 
på Voel Skole 

Voel Skole skal spare 68.000 i indeværende skoleår. Pga. 
budgetændringer er beløbet betydeligt mindre. Det endelige 
beløb er først kendt i uge 40. Herefter orienteres forældre 
nærmere om hvilke konsekvenser det vil få.q 

 



 
Pkt. 3 
19.00 – 
19.30 

Trivselsmåling 18/19 
Overordnet gennemgang 
af målingen 

Rapporten vedhæftet som bilag. To på kommune niveau og 
to specifikt på skoleniveau. 
Rapporten blev diskuteret. Den er generelt rigtig god.  

Pkt. 4  

19.30- 
20.00 

Meebook 
Diskussion: Skal Voel 
Skole bruge det mere, 
aht. overgang til 

overbygning?  

 
Bestyrelsen diskuterede brugen af MeeBook ift. Google 
Classroom og kommende aula.  
På kommende møde med ledelsen på Langsø og Resenbro 
tager Henrik brugen af Meebook op, så der er mulighed for 
at forventningsafstemme hvad de skal kunne når de 
begynder på Langsøskolen. 

Pkt. 5 
20.00- 
20.15 

Bustider til Langsø 
Busserne passer dårligt- 
skal vi evt. indsende en 
klage? 

Bustiderne med bus313 (som også fungerer som skolebus) 
passer meget dårligt med ringetiderne på langsøskolen. 
Trine tager kontakt til midt-trafik og hører om Langsøskolen 
kan blive hørt ift. kommende skoleår.  

Pkt. 4 
20.15- 
20.30 

Spørgeskema - opfølgning 
Opfølgning på 
implementering. 

Spørgeskemaet er stadig undervejs. Henrik gjorde status på 
antal børn som stoppede ”i utide”. I skoleåret 18-19 var 
antallet lavt. Der kom flere børn til skolen end der stoppede. 
 
 

Pkt. 5 
20.30- 
21.45 
 

 
 

 
 
21.45 

Årsplanlægning 
- Karen gennemgår de få 
faste punkter. 
- Vi beslutter hvordan 
mødet med klasserådene 
bedst muligt afvikles så vi 
kan få en god dialog med 
efterfølgende konkrete 
punkter til årsplan. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Eventuelt: 

 
De faste punkter blev gennemgået 
 
Trine laver forslag til oplæg til mødets begyndelse, som hun 
rundsender for kommentarer. Trine indleder mødet. 

 
Der blev listet punkter op, som kunne være udgangspunkt 
for samtale om hvad bestyrelsen kan arbejde med. 
 
Karen laver invitationen.  
 
Invitationen sendes til Lene, som deler den til 
forældrerådene. De tilmelder sig til Lene. 
 
 
 
 
 
Arbejdsdag på fredag: der er nok tilmeldte, og arbejdsdagen 
gennemføres. 
 
Noget ang. d.4/10. Uden for referat. 

Kage: Karen 
 
 


